
 

 

Tirsdag d. 01.10.2024 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 1. okt 2024 

Deltagere: Niels Christian, Ole, Rasmus, Kristjan, Rikke, Navina.   Afbud fra Sigurd  

Dagsorden 

1) Opfølgning på sidste møde d. 9. april 2024 
2) Status på HOFOR 
3) Henvendelse fra Bæredygtig Trafik  
4) Veras Alle matrikel ophører 
5) Vej   

a. Felter  
b. 23 Brats.v. / 27 Børgl.v. 
c. Kantsten 
d. Træer  

6) Skraldestativer 
7) Vejtræer  

 
 

Ad 1.) Opfølgning på sidste møde d. 9. april 2024 

Ingen kommentarer. 

Ad 2.) HOFOR regnvandsbede 

Fuldmagt er afsendt til HOFOR, men vi har ikke hørt noget retur. Kristjan rykker dem for at høre hvad 
vi kan gøre.  

Ad 3.) Projekt på trekanten – skolevejsprojektet – Bæredygtig Trafik 

Kristjan har konstateret at vi ikke har hørt noget fra kommunen, og vi tror at budgettet til disse 
projekter er sat på pause. Kristjan undersøger dette.  

Kristjan undersøger om vi kan få politikkerne i samtale og ønsker at vise dem situationen 07:45 på en 
skoledage, så de kan se problemstillingen.  

Ad. 4) Veje 
NCC har gennemført projektet med felter, men cykelmarkeringer 10 stk mangler, og tre felter på 
bump. Asfalt Sjakket kommer igen og vil forsøge at gør det inden vinter (nogle lunker, revner og 
felter) udestår. Niels Christian har en god dialog formanden. Vi forsøger at få opgaverne lukket.  

 
HOFOR – Bratskovvej / Børglumvej: Fræsning er sket men HOFOR skal betale for ny asfalt. Niels 
Christian kontakter HOFOR.  
 
Bratskovvej 23 – Mørtel i kloak: Kloakrensning skal betales af ejer, hvilket er sket.  
 
Vejtræer: Ole har observeret at enkelte træer er råddent og bør beskæres eller skal skiftes.  
Ole samler opgaver sammen til Brian, så han kan komme ud og laver lidt forskellige opgaver.  
   
Børglumvej 27: Spm vedr. separering af regnvand og grå/sort vand fra hustandende. Niels Christian 
svarer beboeren. Vi har intet hørt fra kommunen om sådanne fremtidsplaner.  



 

 

 
 
Ad. 5) Veras Alle – matrikel ejerskab ophører 
Vejlauget står som ejer af en matrikel, som støder op til banen og som ligger i vejlauget på den 
anden side af jernbanen, Veras Alle Vejlaug.  
Vi har alle underskrevet på aftalen og sagen er nu afsluttet. 
 
Ad. 6) Skraldestativer 

Sagen er sat på pause fra Kommunens kontaktperson. Vi afventer mere info.  
 
Ad. 7) Eventuelt 
Næste møde d. 7. januar 2025.  
GF fastsat til d. 25. februar 2025. Niels Christian bestiller et lokale.   
 


